
Art. 38 Vragen 

Vragen over plaatsen antenne opstelpunt nabij Rijksweg Kessel- Eik

Kessel- Eik, 7-1-2022.

Geacht College van B&W,

Op 16 december jl. heeft een aantal bewoners van Kessel-Eik bijgaand brief ontvangen van Vodafone 
aangaande het plaatsen van een antenne opstelpunt nabij de Rijksweg in Kessel te verbetering van 
de mobiele bereikbaarheid. Naar aanleiding van deze brief, die slechts bij een beperkte groep 
inwoners is bezorgd, is grote onrust ontstaan. 

Vodafone meldt in haar schrijven dat zij nieuwe frequenties heeft aangekocht. Hierbij hoort de 
verplichting om tot een dekking te komen van 98% van het oppervlak van mobiele dekking en een 
minimale internetsnelheid van 8 Mbps. Vodafone geeft aan dat de overheid strenge sancties toepast 
indien het dekkingspercentage van 98% niet wordt gehaald. Tevens stelt Vodafone dat zij veel 
klachten heeft ontvangen van klanten die woonachtig zijn in het betreffende gebied over de beperkte 
dekking.

Het is wat ons betreft eens gemiste kans dat Vodafone ervoor gekozen heeft om een selecte groep 
bewoners schriftelijk te informeren, in plaats van een informatiebijeenkomst (fysiek of digitaal) te 
organiseren voor alle bewoners waarin de plannen worden toegelicht, inclusief de klaarblijkelijk 
aanwezige klachten. Opmerkelijk is tevens dat Vodafone stelt dat er onvoldoende hoge masten of 
gebouwen aanwezig zijn in de nabijheid van het beoogde terrein, waar de mast geplaatst zou worden.  
Feit is namelijk dat op amper 200 meter afstand een hoogspanningsmast staat.

Daarom willen we graag de volgende vragen aan u stellen:

1. Bent u bekend met het voornemen van Vodafone om op de betreffende locatie een antenne 
opstelpunt te plaatsen?

2. Zijn er van de zijde van de gemeente of provincie regels voor het plaatsen van 
antennemasten ten behoeve van mobiele telefonie en hoe luiden deze?

3. Is het huidige voornemen van Vodafone in lijn met deze regels? 
4. Is er door de gemeente Peel en Maas een vergunning verleend voor het plaatsen van de 

antennemast? Kunnen bewoners een zienswijze indienen op deze aanvraag ? Tot wanneer? 
Zo nee, waarom niet?

5. Het is in komende Omgevingswet verplicht om Maatschappelijke Participatie toe te passen 
voor ontwikkelingen? Nu is dit al “good practice” in de gemeente Peel en Maas. Waarom heeft 
er tijdens dit traject geen maatschappelijk participatie plaatsgevonden?

6. Waarom wordt geen gebruik gemaakt van de bestaande hoogspanningsmast op max.  200 
meter afstand?

7. Ontvangt de gemeente Peel en Maas een vergoeding van Vodafone voor plaatsing van de 
antennemast?

Vertrouwende op een spoedige beantwoording. 

Namens Fractie VVD Peel en Maas

Jeanne Hesen


